
Holtenbroek heeft hoogbouw en dus ook groen!

Groen Holtenbroek komt op voor groen! In onze wijk Holtenbroek met veel hoogbouw is dat 
namelijk een belangrijke compensatie voor de bewoners die veelal in hoge stenen gebouwen 
wonen. Zo is de wijk in de zestiger jaren gebouwd. Omdat ze toen al wisten dat groene ruimte 
gezond is. Weids uitzicht over groen en de rivier, vrije ruimte om te recreëren. Een veilige 
verkeerssituatie in de wijk met niet nóg meer auto’s dan er nu al zijn. Dat is goed voor ons. Dat 
is veiliger en gezonder voor onze kinderen. Daarom zijn we extra zuinig op onze kostbare 
leefomgeving. 

Sinds de jaren zestig hebben we groen ingeleverd als gevolg van bebouwing. En de nieuwe 
plannen in Holtenbroek zijn opnieuw een bedreiging voor ons groen. Hoe mooi een 
‘stenenbouwkundig’ plan ook wordt gepresenteerd en geformuleerd, hoe fraai je huizen er ook 
uit laat zien, het blijven stenen op een plek waar je ook bewoners, de natuur en de rivier de 
ruimte zou kunnen geven.

Groen Holtenbroek: tegenstander of gesprekspartner?
Het gebied van de Zwarte Waterzone is de achtertuin van Holtenbroek en belangrijk voor de 
wijkbewoners. Daarom waren we graag al vanaf het eerste moment een gesprekspartner 
geweest over de herinrichting van dit gebied. Maar we werden in 2018 onverwacht 
geconfronteerd met woningbouwplannen, zonder daar vooraf bij betrokken te zijn geweest. ‘Er 
gaat sowieso gebouwd worden’ werd ons verteld. Woningbouwplannen die sowieso doorgaan 
als ons gemeentebestuur en de projectontwikkelaars hun zin krijgen. Als je pas bij plannen 
wordt betrokken wanneer ze al op tafel liggen kun je enkel nog voor of tegen zijn. En dát 
maakte ons de tegenstander die we nu zijn, in plaats van de gesprekspartner die we zo graag 
zouden willen zijn. En wat we met moderne opvattingen over bestuur en bewonersparticipatie 
hadden moeten zijn. 

Groen Holtenbroek is tegen woningbouw en wil aandacht voor een groen alternatief waarmee 
wij met herinrichting van het gebied dit graag teruggeven aan de natuur, met ruimte voor 
extensieve recreatie. Als daar serieus naar wordt gekeken, als dit alsnog wordt overwogen en 
de eerlijke kans krijgt die het verdient, als we een betrokken partij mogen zijn met de inbreng 
waar we als bewoners recht op hebben, dan zijn we graag alsnog die gesprekspartner.

Dat is al drie jaar de boodschap die we ook vanavond weer zullen geven in het debat dat 
gevoerd gaat worden. En als de gemeenteraad besluit dat de woningbouw door mag gaan 
zullen we actie blijven voeren tegen dit onrecht dat de wijk wordt aangedaan. Want het voelt 
en het is niet goed zoals het proces is gestart en is verlopen door de gemeente richting 
welwillende en betrokken burgers.

We zijn er nog niet klaar mee
Dit gebied in Holtenbroek is bestemd voor groen en daar blijven we voor gaan; vanavond, in de 
periode tot de verkiezingen, tijdens de verkiezingen en daarna. Desnoods als de tegenstander, 
om bewoners die groen willen en de natuur die niet van zich kan laten horen een stem te 
geven in het politieke spel. Als groen geweten en samen voor groen!


